
S P R A W O Z D A N I E
 

z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej za 2011 rok

 
 

Praca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej w 

objętym okresem sprawozdawczym 2011 roku, oparta była na realizacji 

tematyki zawartej w rocznym planie pracy, przyjętym uchwałą Nr V/15/11 

Rady Gminy Siedlec z dnia 25 stycznia 2011 roku.

Z przyjętych w planie pracy czternastu zagadnień dwanaście zostało 

zrealizowanych  w  pełni.  Jeden  punkt  został  zrealizowany  częściowo,  a 

jeden nie był rozpatrywany podczas posiedzeń. 

Komisja ogółem odbyła 23 posiedzenia z czego 10 posiedzeń odbyło 

się w ramach spotkań wspólnych stałych komisji rady. Podczas posiedzeń 

wspólnych  omawiane  były  sprawy  związane  z  przebiegiem 

przygotowywanych  sesji  Rady  Gminy  oraz  opiniowane  projekty  uchwał 

przedstawione przez Wójta Gminy.

Praca Komisji koncentrowała się na takich zagadnieniach jak:

• Zapoznanie się z realizacją budżetu gminy za 2010 rok.

• Funkcjonowanie placówek oświatowych.

• Działalność OPS-u  i  DPS-u. 

• Działalność GOK-u.

• Działalność Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych.

•  Realizacja budżetu gminy za pierwsze półrocze 2011 roku.

•  Promocja w gminie.

•  Ocena stanu opieki zdrowotnej w gminie

•  Analiza wyników nauczania oraz funkcjonowania placówek 

oświatowych.



W  trakcie  prac  nad  wymienionymi  zagadnieniami  zostały 

wypracowane następujące zapytania, opinie i wnioski:

• Wniosek  do  Wójta  o  rozwiązanie  problemu  mieszkanki  Siedlca 

ubiegającej  się  ze  względów  zdrowotnych  o  powiększenie 

mieszkania komunalnego.

• Wniosek  o  pisemną  ekspertyzę  prawną  czy  istnieje  możliwość 

rozwiązania  stosunku  najmu  mieszkań  z  osobami,  których 

korzystanie z lokali gminnych budzi kontrowersje.

• Prośba o dostarczenie kompletu dokumentacji oraz korespondencji 

dotyczącej  przejęcia  mieszkań  w  Chobienicach  pomiędzy  gminą 

Siedlec,  a  Agencją  Własności  Rolnej  Skarbu  Państwa  posłowi 

Kalembie, oraz zapytanie do posła jakie udało się podjąć kroki w tej 

sprawie oraz jakie są tego efekty,

• Wniosek  o  wystosowanie  ponownie  pisma  do  Agencji  Własności 

Rolnej  Skarbu  Państwa  z  propozycją  przejęcia  mieszkań  w 

Chobienicach.

• Wniosek  o  umieszczenie  na  łamach  lokalnych  mediów  informacji 

uspakajającej  mieszkańców  gminy  na  temat  możliwości 

zachorowania na gruźlicę.

• Wniosek  o  wyjaśnienie  sprawy  pokrywania  przez  fundusz  sołecki 

Jażyńca  kosztów  zużywanych  mediów  przez  przedszkole  w  tej 

miejscowości. 

• Wniosek o zwiększenie powierzchnię placu zabaw przy przedszkolu w 

Siedlcu w kierunku poczty.

• Wniosek  o  przeanalizowanie  możliwości  pozyskania  dodatkowych 

etatów  na  rok  szkolny  2011-2012  dla  pomocy  przedszkolnych  w 

grupach "maluchów".

• Zapytanie jak kształtuje się wypłacanie dodatku motywacyjnego dla 

nauczycieli szkół i przedszkoli.

• Zapytanie  związane  z  zaplanowaną  3%  podwyżką  płac  dla 

pracowników obsługi oświaty.



• Zapytanie do Wójta gminy dlaczego nie został ogłoszony konkurs na 

Mistrza Sportu Szkolnego.

• Prośba o uzyskanie opinii na temat zgodności z prawem  regulaminu 

wynagrodzeń  nauczycieli,  który  został  uchwalony  prze  Radę  28 

kwietnia 2004 r.

• Wniosek  o  sformalizowanie  opieki  nad  terenem  wokół  Ośrodka 

Zdrowia w Siedlcu.

• Wniosek  o  wyszukanie  zewnętrznych  źródeł  współfinansowania, 

zaplanowanie w budżecie 2012 środków i budowę windy w Ośrodku 

Zdrowia w Siedlcu.

• Wniosek  o  przywrócenie  pierwotnej  funkcji  aptecznej 

pomieszczeniom  sąsiadującym  z  Ośrodkiem  Zdrowia  w  Siedlcu 

wykorzystywanym obecnie na bibliotekę.

• Prośba o pozyskanie opinii rodziców, rad pedagogicznych oraz ZNP w 

sprawie połączenia przedszkoli i szkół w Kopanicy oraz  Belęcinie.

• Opinia  o  przeprowadzeniu  konsultacji  społecznych  w  sprawie 

sprzedaży pomieszczeń Ośrodka Zdrowia w Belęcinie.

• Prośba  o  przedstawienie  informacje  na  temat  kosztów  publikacji 

książek wydawanych przy udziale gminy Siedlec.

• Zapytanie  na  temat  zapłaty  dla  osób  opiekujących  się  młodzieżą 

odwiedzającą teren gminy w ramach wymiany międzynarodowej.

Ponadto komisja:

• opracowała regulamin konkursu na Mistrza Sportu Szkolnego,

• doprowadziła  do  spotkania  dyrektora  PCPR  z  przedstawicielami 

GKRPA,

• złożyła  wizytę  w Ośrodku  Zdrowia  w Siedlcu  oraz  spotkała  się  z 

lekarzami i dyrektorem Zespołu Lekarza Rodzinnego zapoznając się 

z problemami i potrzebami placówek zdrowotnych

• debatowała  nad  wysokością  płac  nauczycieli  oraz  pracowników 

oświaty. 



Członkowie  komisji  wielokrotnie  uczestniczyli  w  uroczystościach 

organizowanych  przez  placówki  oświatowe  oraz  brali  udział  w  pracach 

komisji  do  spraw  przyznawania  stypendiów  oraz  naboru  dzieci  do 

przedszkoli.

W  posiedzeniach  komisji,  w  zależności  od  omawianej  tematyki 

uczestniczyli  zaproszeni  goście,  wspomagając  jej  prace  oraz  udzielając 

wyjaśnień na zagadnienia budzące wątpliwości:

• Wójt oraz Z-ca Wójta,

• Dyrektor PCPR,

• Dyrektor GZEAS,

• Dyrektor GOK,

• Dyrektorzy DPS oraz OPS,

• Dyrektorzy szkół i przedszkoli,

• Dyrektor oraz lekarze Zespołu Lekarza Rodzinnego,

• Przewodniczący oraz przedstawiciele GKRPA,

• Prezes ZNP,

• Koordynator Sportu Gminnego Szkolnego Związku Sportowego,

• kierownicy referatów oraz pracownicy urzędu gminy,

• zainteresowani mieszkańcy gminy.

Przewodniczący Komisji


